



兹证明

### 苏州奥美材料科技有限公司

统一社会信用代码：91320505561755868N

经营地址：江苏省苏州市高新区华山路 158-30 号（办公、销售、生产）；江苏省苏州市高新区湘江路 1000 号（生产、仓库）

注册地址：苏州高新区华山路 158-30 号

的环境管理体系适用于

0.03~6mm 聚碳酸酯（PC）薄膜及片材和 0.1~4mm 二层及多层 PC、PMMA 高分子复合薄膜及片材的生产、销售

已经 NQA 根据标准

**ISO 14001:2015**


审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其环境管理体系，并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（[www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)）上查询

SNQA 查询网站：[www.snqa.com.cn](http://www.snqa.com.cn)

  
总经理

证书号：**48622**

初次发证日期：2021 年 02 月 08 日

本次发证日期：2023 年 10 月 18 日

证书有效期至：2026 年 10 月 18 日

EAC 代码：14



0015







This is to certify that the Environmental Management System of

**SUZHOU OMA Y OPTICAL MATERIALS CO., LTD**

**Unified Social Credit Code:** 91320505561755868N

**Operation Address:** No.158-30, Huashan Road, High-Tech Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China(Office, Sales, Production); No.1000 Xiangjiang Road, High-Tech Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China(Production, Warehouse)

**Registered Address:** No.158-30, Huashan Road, High-Tech Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China

applicable to

Production and sales of 0.03-6.0mm Polycarbonate (pc) film and sheet and 0.1~4mm two-layer and multi-layer PC/PMMA polymer composite film and sheet

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

**ISO 14001:2015**

This registration is subject to the company maintaining an environmental management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
SNQA's website: [www.snqa.com.cn](http://www.snqa.com.cn)

*L.N. Sh*  
Managing Director

Certificate Number: **48622**

Issue Date: 08 February 2021  
Reissue Date: 18 October 2023  
Valid Until: 18 October 2026  
EAC Code: 14



0015

